


 ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 51

December 22, 1986

Numéro 51

le 22 décembre 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONRENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSTravel Directive Amendment

Treasury Board has advised that the bi-annual review of the Travel Rates and Allowances has now been completed.

The Incidental Expense Allowances for private or government accommodation while on travel in Canada or the U.S. have been increased from \$3.55 to \$3.95.

Appendix C to Chapter 370 of the TB Administrative Policy Manual reprinted in Chapter 4 of the departmental Manual of Regulations has already been amended to that effect (paragraphs 3.1 c and 3.2 c).

The other allowances for travel in Canada and the U.S., as well as the kilometre or mileage rates, remain unchanged.

United Way

Here is a message from Mr. J.H. Taylor, Executive Organizer of the 1986 United Way Campaign.

"The final returns of the 1986 United Way Campaign are now in. This Department has contributed over \$240,000. This is 14% more than our target and 8% more than we gave in 1985.

Such an extraordinary effort is a tribute to the generosity of the donors; our success is also due to a commitment to achieving the goal of the campaign on the part of a hard-working group of team captains and canvassers, led by the Department's United Way Committee.

Directives concernant le voyage

Le Conseil du Trésor annonce que la révision semestrielle des taux et indemnités de voyage est maintenant terminée.

L'indemnité de faux frais pour le logement particulier ou gouvernemental pendant les voyages au Canada ou au É.-U. est passée de 3.55 \$ à 3.95 \$.

L'appendice C du chapitre 370 du Manuel de la politique administrative du CT reproduit au chapitre 4 du Manuel des règlements du Ministère a déjà été modifiée à cet effet (alinéas 3.1 c et 3.2 c).

Les autres indemnités pour les voyages au Canada ou aux É.-U. de même que les taux de kilométrage ou de millage demeurent inchangés.

Centraide

Voici un message de M. J.H. Taylor, Directeur général de la Campagne Centraide 1986.

"Le bilan final de la Campagne Centraide 1986 est maintenant tiré. Notre Ministère a recueilli la somme de 240 000 \$, soit 14% de plus que notre objectif de départ et 8% de plus que la somme amassée l'an dernier.

Une telle réussite rend hommage à la générosité de tous les donateurs, mais elle n'aurait pas été possible sans les efforts soutenus des capitaines d'équipes et des sollicitateurs, et surtout de l'équipe dévouée du Comité d'organisation de la Campagne Centraide 1986 de notre Ministère.